
PAKS VÁROS ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜ LETE

Szám: 2/2021.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Pakson, Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2021. augusztus 2-án
(hétfőn) 11:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Városháza fö[dszinti nagyterme

Jelen vannak: Szabó Péter polgármester
Leber Ferenc alpolgármester
Szántó Zoltán alpolgármester
Barnabás István
Heringes Anita
Horváth Zoltán
Kudorné Szanyi Katalin
Pálmai Klára
Spiesz József
Szabó Ferenc
Jlbert Sándor (11 tő képviselő) és

Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző
Dr. Sátor Vera aljegyző

A képviselő-testület ülésére meEhívottak és meEielentek:

Keresztes Éva Pénzügyi Osztály vezetője
Misóczki Anikó Pályázati Osztály vezetője
Mireider László Műszaki Osztály vezetője
Fillér Gergő Műszaki Osztály vezető helyettes, főmérnök
Péterné Iker vett Humán Osztály vezetője
Tubáné Benák Ibolya Hatósági Osztályvezetője
Elekné Csollány Éva Városfejlesztési és Várostervezési Csoport vezetője
Tomolik Gabriella Jegyzői Titkársági Csoport vezetője

Szabó Péter poLgármester: Köszönti a rendkívüli képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 12 fős
testületből 11 fő megjelent. Nincs je[en 1 tő, Mezősi Árpád képviselő, aki bejelentette
előzetesen a távollétét. Mivel a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja.

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az önkormányzat Szervezeti és Működési
Szabályzatáról szóló 26/2019. (XI. 27.) (Szervezeti és Működési Szabá[yzat) önkormányzati
rendelete 30.5 (2) bekezdése szerint:
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„(2) A napirendi pont tárgyalása során, ha az előterjesztés postázására a testületi ütést
megelőző 12. napig nem került sor, illetve, ha az előterjesztő, Illetve megbízottja a bizottsági
ülésen nem jelent meg, az önkormányzati képviselők előbb két alkalommal kérdéseket
tehetnek fel, majd ezt követően véleményük kifejtésére két alkalommal kaphatnak szót,
első alkalommal 5 percre, második alkalommal 2 percre.”
Arra kérte képviselő társait, hogy próbálják ezeket a szabályokat betartani.

I. Napirend elfoEadása előtt:

Kérdés, közérdekű információ, bejeLentés nem hangzott el.

II. Napirend elfoEadása:

Szabó Péter: A kiküldött meghívóban jelzett napirend tárgyalását javasolja.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.
A képviseló’-testület - egyhangúlag, 11 igen szavazattal - elfogadta az alábbi napirendet:

Napirend:
1. Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről és a végrehajtás rendjéről szóló 7/2021.

(11.11.) önkormányzati rendelet módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester

2. PIP Nonprofit Kft által benyújtott Telepítési Tanulmányterv eLfogadásáróL
(Egészségügyi Központ)
Előadó: Szabó Péter polgármester

3. 2021.évi közbeszerzési terv módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester

4. Mancsos Segítőtársaink Terápiás Állatok és Oktatási Alapítvány támogatás
jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter polgármester

5. Döntés a Táncsics parkban Székelykapu emLékmű elhelyezéséről
Előadó: Szabó Péter polgármester

6. Egyebek
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Ill. Napirend tár~yaLása:

1. Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről és a végrehajtás rendjéről szóló 712021.
(11.11.) önkormányzati rendeLet módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét ás a döntés! javaslatot.

Kérdés, hozzászólás:

HerinEes Anita: Azért akart mindenképpen hozzászólni, hogy a szavazási magatartásukat
indokolni tudja, miután a költségvetésben alapvetően sem jelentek meg az egyéni
képviselőknek a kérései, ezért ők továbbra is a tartózkodásnál maradnak. Hiszen nekik a
költségvetés alapjaival vannak Ilyen jellegű problémáik.

További kérdés, hozzászólás nem hangzott eL.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a döntési javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot — 7 igen, 4 tartózkodás szavazattal — elfogadta ás az alábbi
rendeletet alkotta:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testületének
25/2021. (VIII. 4.) önkormányzati rendeLete

az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről és a végrehajtás rendjéről szóló 7/2021.
(11.11.) önkormányzati rendelet módosításáról:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről
és a végrehajtás rendjéről szóló 7/2021. (II. 11.) önkormányzati rendeletet az előterjesztés
melléklete szerint! tartalommal elfogadja.

2. PIP Nonprofit Kft áLtal benyújtott Telepítési Tanulmányterv elfogadásáról
(Egészségügyi Központ)
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás:

Barnabás István: Köszön a szót, kérdései lennének. Az alapkérdés az, hogy ha elkészülnek
az Új erőművi blokkok, akkor-és lezárul ez a bővítési feladat - akkor ennek az egészségügyi
központnak mi Lesz a sorsa? Mert gondolja nem 10 vagy 20 évre épül egy ilyen nagy
volumenű intézmény, hanem hosszabb időre. Illetve, hogy megfordult-e a döntéshozók
fejébe vagy a terv kiötlői fejében, hogy esetleg a város és az üzemi egészségügyi ellátást
valahogy egy helyre kellene összpontosítani, hiszen azért ez számos olyan dolog lenne, ami
talán hatékonyabb és gazdaságosabb működést tenne lehetővé. Orvosok, ápolók, többféle
csoport ellátására való használatában. És ez megfordult-e a fejükben, hogy esetleg egybe
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Legyen a város és az üzemi egészségügyi ellátás. Majd inkább majd folytatja, de először
marad csak a kérdés szintjén.

Szabó Póter: Bizonyára mindannyian tudják, mert már járt a képviselő-testület előtt azaz
előterjesztés is, bogy ajelenleg működő egészségügyi központjuknak is lenne egy III. ütemű
bővítése. Ugye párhuzamosan gondolkoznak ennek a beruházásnak kapcsán, hogy ugye az
egészségügyi ellátást hogyan Lehetne biztosítani. Ebben az egészségügyi központban,
amelyről most itt az előterjesztésben is szó van, alapvetően ugye a beruházáson dolgozó
munkavállalók ellátására kerülne sor. Nyilván [esznek olyan munkavállalók, akikkel
családtagok is érkeznek és az előzetes tervek szerint a családtagok ellátására nem ott
kerülne sor, ezen a beruházási területen, a majd a városban létesülő egészségügyi központ
III. ütemű fej[esztése során megvalósuló egészségügyi intézményben kerülne sor a
családtagok ellátására. Úgyhogy ő azt gondolja nagyjából ezzel megadta a választ.
Egyébként az ott létesülő egészségügyí központ utóhasznosítására már vannak
elképzelések, arról is volt már szó és az is már szerepelt itt a képviselő-testület előtt
előterjesztésként, hogy már a Paks I. területéről is, ás az újonnan létesülő atomerőművi
blokkok területéről is, tehát a Paks II. területéről is szeretnék azokat a nem közvetlenül az
üzemeltetéshez kapcsolódó ellátásokat, szolgáltatásokat kihozni egy kicsit a város felé,
amelyek mondja még egyszer, nem közvetlenül kapcsolódnak hozzá, úgyhogy így kerül
majd a leendő új városközpontba is egyébként az oktatási és szimulátor központ majd
megvalósításra. Ennek az egészségügyi központnak is az utóhasznosítására is sor kerül
majd, vagy úgy, hogy az üzemorvosi ellátás fog ott megvalósulni majd ott a későbbiekben,
illetve hát nyilván ott már akkor több blokknak a munkavállalóit kell majd ellátni egy
esetleges üzemi baleset során, szóval erről is szó volt mártermészetesen többször, úgyhogy
ezekről is zajlik a tárgyalás. Szeretnék kihozni üzemi területről a látogató központot is, az
Atomenergetikai Múzeumot is, folyamatos az egyeztetés azzal kapcsolatosan, hogy hogyan
lehetne hangsúlyozza még egyszer, üzemi területről ezeket a nem közvetlenül
üzemeltetéshez kapcsolódó szolgáltatásokat egyéb dolgokat kihozni a város területére.
Vagy a városhoz közelebb eső területekre.

Szántó Zoltán: Annyiban egészítené még ki polgármester úrválaszát, hogy itt alapvetően
van még két alapvetően nagyon fontos kérdés. Az egyik, hogy milyen biztosítási
konstrukciót alakítanak ki az itt dolgozó tízezres létszámú munkások számára, ez egy fontos
kérdés, hiszen harmadik országbeli állampolgárok is fognak majd itt dolgozni. Mivel ezt még
pontosan nem látják, ezért ugye kérdés még, hogy az állami egészségügyi ellátó rendszerbe
mennyire illeszthetők bele. A Paksi Gyógyászati Központ is ugye alapvetően állami
egészségügyi ellátástvégez. A másik fontos kérdés, hogy mire isjön létre ez az egészségügyi
központ. Ugye vélhetően lévén, hogy azért meglehetősen veszélyes munka egy erőmű
építés, vélhetően alapvetően olyan jellegű ellátásra jön létre, ami nem biztos, hogy kellő
kapacitással vihető akár a Paksi Gyógyászati Központba egyrészt, másrészt viszont akár
valamiféle speciális ellátási formát igényelhet. Ugye mik lehetnek ezek: akár egy esetleges
üzemi baleset során égési sérülések, nyílt törések, sokféle olyan ártalom fordulhat elő
elvben, nyilván erre megvannak a megfelelő biztonsági előírások, amelyekkel ezek
kiküszöbölhetők, amire indokolt is, hogy közvetlenül az építési terület mellett, a gyors
ellátás érdekében létrejöjjön egy ilyen speciálisabb feladatokat ellátó egészségügyi
intézmény egyrészt, másrészt pedig ugye alapvetően nem feltétlenül tartaná ezt - csak az ő
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személyes vé[eménye - szerencsésnek, ha a tízezres létszámban végeznének mondjuk
üzemorvosi vizsgálatokat önkormányzati intézményben. Nyilvánvaló, hogy lesznek olyan
munkások is, akik csak rövidebb időtartamra jönnek ide do[gozni, két-három- hat hónapra
és minden munkásnál el kell végezni az üzemorvosi vizsgálatokat is, ami azt Jelenti, ha
egyszerre tízezer ember dolgozik, akkor üzemorvosi vizsgálat tekintetében
nagyságrendekkel nagyobb vizsgálatszámról is beszélhetnek. Tehát nem biztos, hogy
feltétlenül szükséges minden esetben az Új városközpontot terhe[ni mondjuk ezzel a
forgalommal, ha ez kiszervezhető az építkezés területe mellé.

Herin~es Anita: Amennyiben tényleg kettéválasztják azt, hogy az oda érkező munkások,
akikjönnek ide dolgozni családostól azoknak ellátására alkalmas ez az intézmény, az egy
érhető dolog biztosítási szempontokból. Akkor viszont az a családtagokra is ugyanúgy
vonatkozik, merthogy polgármester Úr azt mondta, hogy ők viszont bejönnének, de ha ez
biztosítási kérdés, akkor nem tud [enni csak az hogy egy helyen látják el őket, hiszen ott
akkor lesz kialakítva egy olyan biztosítási rendszer, ahol a finanszírozás megoldható. Azt
tudják-e már, hogy ez egyébként egy államilag működtetett egészségügyi központ vagy
előre láthatólag egy magán szektorból jövő üzemeltetője lesz ennek az intézménynek? És
még egy kérdés, hogy egy dologban óriási felelősség hárul majd a testületükre is, hiszen az
szerinte semmiképpen nem történhet meg, hogy más színvonalú vagy gyorsabb
egészségügyi ellátást kapjanak ott az emberek mint a paksi lakosok, ezért nekik a harmadik
ütemmel nagyon gyorsan lépniük kell és óriási problémát fog okozni, hogy az egészségügyi
személyeztet honnan lehet majd mindkét intézménybe megtalálni. Hiszen mindannyian
tudják, hogy az orvos hiány még városukban is elég erőteljes. Éppen ezért elvben óriási lesz
a városvezetés felelőssége, hogy orvost is találjanak és ugyanazt a színvonalú ellátást tudják
nyújtani a paksi lakosságnak, mert szerinte arra nagyon kell vigyázniuk a következő
időszakban, hogyne az történjen, hogy város a városban alakul ki, hanem egyszerre tudjon
a városban lakók életszínvonala is ugyanúgy növekedni mint az ide érkező embereké,
akiknek teremtenek egyébként valószínűleg egy nagyon jó egészségügyi ellátást, és egy
nagyon jó központot minden szempontból. Művelődés, sport és minden lehetőségekkel
együtt.

Szabó Póter: Az első felvetésre, hogy a munkavállalók családtagjai, illetve munkavállalók.
Azt tudni kell, hogy érkeznek olyan munkavállalók, többségében olyan munkavállalók, akik
egyedüliként fognak érkezni, tehát családtagok nélkül. Azok az inkább magasabban
kvalifikált munkavállalók, akik mérnöki gárdának az alapján fogják képezni, ők már
egyébként jelenleg is jelen vannak a városban, és ahogy telnek az évek és elindul a
beruházás, ők is egyre többen lesznek, tehát kb. az arány az olyan, hogy ő azt gondolja előre
láthatólag, pontosan nem tudja megmondani, Pl. 4-5000 fős olyan munkavállalói réteg
elhelyezésére lesz szükség, akik nagyjából egyedüláílóként fognak érkezni. Úgy fognak itt
dolgozni, hogy meghatározott ideig, havi vagy félévi bontásban és utána hazamennek.
Tehát az ő ellátásuk alapvetően az előterjesztésben szereplő egészségügyi központban
valósulna meg és valóban van az a réteg, akik viszont a városban jelennének meg ugye az itt
épülő ingatlanokban. Ők nyilván családtagjaikkal érkeznek, ezek egyébként a kisebb
számban ide érkező munkavállalók. Ez egyébként a jelenlegi tudomásuk szerint vegyesen
lenne orosz, magyar munkavállalók vagy akár lengyel munkavállalók. Az ő egészségügyi
ellátásuk történne a képviselő asszony által sürgetett gyógyászati központ III. üzemű
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fejlesztésében megvalósuló intézményben, amely egyébként már abban az állapotban van,
ha mér ugye itt az igyekezetről volt szó, hogy kormány előterjesztés készül hamarosan
belőle és bekerül a kormány elé döntésre. Szóvat ketté kell választani mindenképpen ő azt
gondolja - egy szó mint száz, mondanivalójával erre akart utalni - az egészségügyi ellátását
az itt dolgozó az elkövetkezendő 10 évben itt dolgozó munkavállalóknak. Tehát
hangsúlyozza még egyszer, lesznek olyanok, akik egyedülállóként érkeznek és valóban
lesznek olyanok, akik családtagokkal, egyébként az ő ellátásukról is egészen biztos, hogy
tudnak majd gondoskodni. Visszatérve arra a kérdésére képviselő asszonynak, hogy állami
vagy magán szektorban valósul-e meg az egészségügyi központ működtetése, jelenlegi
tudomásuk szerint megint csak azt tudja mondani, hogy a Pécsi Tudományegyetem
orvostudományi kara lett megbízva azzal a feladattal, hogy az előterjesztésben szereplő
egészségügyi központot kialakítsa és majd aztán működtesse. Úgyhogy ő azt gondolja, hogy
a jelenlegi tudomása és a magánvéleménye szerint, bogy ezt állami feladatként fogják majd
megoldani. De ezt most úgy mondja, nem fixként, hanem ez egy vélemény nyilvánítás volt.

Barnabás István: Annak idején, amikor_ intézményre egy csomó
közös szolgáltatásra ne adj Isten egymás mellett lakásra, lakásnak a kialakítására lehetőség
annakidején, nem ezt választották. És utána voltak is olyan hangok, lehet most is ezekről a
szakirodalomban olvasni, hogy ezek nem voltak igazán jó döntések. Lehet, hogy most újra
elkövetik ezt a hibát ezzel. Neki az eddigi kérdések, feleletekből, polgármester úr, vagy az
alpolgármester úr hozzászólásaiból azjött ki, hogy nem igazán ismerik ezt a kérdést. Nem is
tudják nagyon, hogy pontosan miről is van szó. Hogy milyen egészségügyi ellátásáról
pontosan, hogy kiknek, hogy pontosan milyen mértékben. itt megint hoznak egy gyors
döntést, ami úgy gondolja, hogy nincs kellőképpen átgondolva, nincs átbeszélve, nincs
kiérlelve, nem Lesz kiérlelve, tehát az egészségügy az egy abszolút stratégiai kérdés minden
ember gondolkodásában. Az egészségügy, az oktatás meg azt, bogy hogyan néz ki a saját
utcája, még ez kb. ezek a legfontosabb dolgok mindenhol az embereknek. Nem kellene
kapkodniuk. Ő jószívvel tudja most ajánlani, hogy szerinte ma ebben ne hozzanak döntést,
hanem igenis egyeztessenek, beszéljék át a döntéshozókkal, nem hinné, hogy ez egy olyan
gyors döntés kényszerű helyzet lenne, hogy itt ma augusztus 2-án kellene dönteni és hogyha
ez nem várhat szeptemberig, ne adj isten októberig a következő, szeptember utáni rendes
testületi ülésig, akkor itt már valami fontos dolgok fognak késedelmet szenvedni. Tehát ő
nagyon azt javasolja a testületnek, nem nyújt be itt módosító indítványt, hanem
mindenkinek a józan belátásra bízná, hogy ne döntsenek ebben ma, hanem ebben még
egyeztessenek és próbáljanak olyan döntést hozni, amiben egyhangúan tudnak dönteni,
mert itt mindenkinek azaz érdeke, hogy a következő 50 évben ez a város normálisan lakható
legyen és normálisan fejlődjön. És ez az egyik legstratégiaibb kérdés szerinte, ami ebben a
fejlődésben sorra kerülhet.

Szabó Páter: Azért neki az előző megszólalásokból elég egyértelmű volt, mármint Szántó
Zoltán alpolgármester úrnak elmondása alapján, hogy miért isjön létre ez az egészségügyi
központ és jómaga is egyébként megpróbálta megvilágítani, hogy miért jön létre ez az
egészségügyi központ, miért ottjön létre ez az egészségügyi központ, miért a városon belül
lesz egy egészségügyi a Gyógyászati Központnak a ill, ütemű fejlesztése. Szerinte elég jó
stratégia ez, elég jól kidolgozott stratégia ez, egyébként már 1,5 éve zajlik az egyeztetés
egyrészt Paks Város Önkormányzata, Illetve a PTNN. illetve a PIP NKft. között arról, hogy az
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ide érkező munkavállalók egészségügyi ellátását hogyan tehetne a
legzökkenőmentesebben, a legátgondoltabban mego[dani. Hát így tehet - ő azt gondolja -

megoldani legátgondoltabban ezt a problémakört. Hangsúlyozza még egyszer, hogy több
ezer munkavállaló fog ide érkezni, a városba, nem közvetlenül a városba, hanem ugye a
különféle szálláshelyekre, amelyek a város mel[ett található különböző szálláshelyekre, itt
az előbb is említette, hogy 4.000 fős olyan szálláshely kerül kialakításra, ahova olyan
munkavállalók fognak érkezni, akik viszonylag kevés időt töltenek itt, vagy nem lesznek
részei magának a városnak, csak magára az építésre érkeznek ide. A kivitelező munkálatok
elvégzésére, és az ő számukra épül ott ez az egészségügyi központ, ahol a munka-
alkalmassági vizsgálatokat végzik el, amiért nem feltétlenül kelt, hogy bejöjjenek a városba
és elmondja még egyszer, hogy a városban élők egészségügyi ellátását pedig a Gyógyászati
Központ III. ütemű fejlesztése fogja megoldani. Tehát ő azt gondolja, hogy Igencsak jól
átgondolt, már nemcsak az időkeret miatt, amit említett, hogy 1,5 évi tartott az egyeztetés,
mondja még az EMMI-vel is, azon belül az egészségügyi államtitkársággal, azért rengeteg
munka van abban, hogy ez így jött létre. És a KASIB mérnöki iroda által készített telepítési
tanulmányterv azt gondolja, hogy elég részletes, és elég alapos, úgyhogy ő azt gondolom,
hogy most meg tudják hozni ezt a döntést. Ha valaki alaposan áttanulmányozta ezt a
telepítési tanulmánytervet, Illetve az elején ugye található egy ilyen kis bevezetés is, ahol
leírják, hogy miért van szükség erre, az előzményeket, a célokat, ő azt gondolja, hogy ennél
jobban már nem lehetett kifejteni. Képviselő úrnak pedig az első felvetésére ugye, hogy itt,
amikor az 1-4 blokk épült, hogy milyen, hogy is mondja, konfliktusokat generált már az itt
lakók és az ide érkező lakók között, hát azt hiszi, elmondhatja, hogy mindannyian
személyesen átélték nagyjáb6l, ezzel tisztában vannak. Nyilván azóta eltelt 40 év, ő azt
gondolja, hogy egyébként mondhatja, hogy a történelem ismétli önmagát, de azértváltozni
is szokott a történelem. Ugyanaz, ugyanabba a folyóba nem léphetnek, de most már hagyja
ezt a filozófiát. Úgyhogy ő azt gondolja, hogy persze, kell abból tanulniuk, ami itt az elmúlt
40 évben történt, vagy 40 évvel ezelőtt történt a beruházás kapcsán, azt gondolja, hogy
mindannyian tanultak is ebből az elmúlt 40 évből, vagy már majdnem 50 évből, itt az 1-4
blokk beruházása kapcsán tehát ugyanaz nyilván nem fog megtörténni. Tanultak azokból a
tapasztalatokból és természetesen mindannyiuknak az a célja, itt a képviselő-testületben
je[enleg itt ülőknek, hogy a már ittlévő lakosoknak legyen minél komfortosabb, az már itt
élő lakosok profitáljanak ebből a beruházásból, és ezért meg is fognak tenni mindent ő azt
gondolja. Ésjelenleg is olyan a város egészségügyi ellátó rendszere, amelyet ő azt gondolja,
hogy egy Pakshoz hasonló lakosságú, hasonló infrastruktúrával, lakosságszámmal
rendelkező város megirigyelhet, ha bemennek a Gyógyászati Központba azt gondolja, hogy
XXI. századi, európai színvonalú egészségügyi ellátásban részesülnek a minőséget tekintve.

Horváth ZoLtán: Ő alapjaiban véve egyetért ezzel a koncepcióval, ami itt
megfogalmazódott, bár úgy gondolja sok kérdést vet fel hosszútávon. Ő kettőt szeretne
kérdezni Itt sok minden már elhangzott és nem szeretne ismételni kérdéseket. Milyen szintű
ellátási rendszerfog itt kialakulni ebben a létesítményben? Azért kérdezi, mert itt elhangzott
Paks és ugye a létesítmény lehetőségei, hogyha magasabb színvonalat képvisel, és akkor a
paksiak esetleg ide nem fognak tudni bejutni, mert hát akkor az mégis akkor egy más
létesítmény. Illetve hosszú távon rövid távon nem tudja ezt a város finanszírozni
természetesen. És hosszú távon lesz-e feladata ezzel az intézménnyel előreláthatólag, tehát
igazából, ami a város költségvetését érintheti a későbbiekben?
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Szabó Péter: Csak röviden szeretne válaszo[ni a fetvetésére. Ha[[ott itt a bal oldaláról két
olyan felvetést, mintha ajelenlegitt [akó paksiak valamilyen hátrányt szenvednénekabból,
hogy ez az egészségügyi központ elkészül. Ez valóban nem a paksiaknak készül. De
harmadjára is elmondja, hogy a paksiak egészségügyi ellátásáról is fog gondoskodni a város
illetve a PTNM kormány és Süti János miniszter úrnak köszönhetően, mint kormánytag ő ott
ül minden kormányülésen és abszolút képben van azza[, hogy milyen változásokvárhatóak
azért itt Pakson. És mondja még egyszer, de már uto[jára szeretné, hogy a Gyógyászati
Központ III. ütemű fejlesztése viszont kizárólag a paksiakért fog megvalósulni, az itt élő
paksiak minél magasabb színvonalú egészségügyi ellátása érdekében és meg fog valósulni
mert ahogy az előbb is mondta már kormány előterjesztés készül be[őle és meg fog
valósulni.

Szántó Zoltán: A tárgyi napirendi pontban alapvetően nem arról döntenek, hogy
létrehoznak egy egészségügyi központot, hogy létrehoznak egy másik Paksi Gyógyászati
Központot, hanem arról döntenek, hogy a HÉSZ módosítással megteremtik a jogi alapját
annak, hogy egy állami beruházáson az azt kiszolgáló speciális egészségügyi intézményt
létrehozhassák. Azt gondolja egyébként, hogy mindenkinek magában kel[ erről dönteni,
hogy illetve feltenni ezeket a kérdéseket, érdemes-e egyébként az ide érkező tízezer,
egyszerre ideérkező tízezer vendégm unkásnak, nem egyszerre érkező, hanem egyszerre itt
tartózkodó tízezer vendégmunkásnak létrehozni a város intézményhálózatában egy olyan
kapacitást, amely miután ők visszamennek a saját hazájukba, mert vége van az
építkezésnek, elkészül a mű, ami utána üresen fog kongani. Van ennek értelme, vagy nincs.
Ő javasolja, hogy ezt mindenki tegye fel ezt a kérdést, főleg úgy, hogy adott esetben ebben
olyan esetleges egészségügyi szolgáltatások is keverednek, mint az üzemorvosi
szolgáltatás, amely nem... Alapvetően ő azt gondolja, hogy azon érdemes elgondolkozni,
hogy beállítsanak e olyan plusz kapacitásokat, amelyekről utána tudják, hiszen az ide
érkező egyszerre itt dolgozó tízezer ember nem fog itt maradni, vissza fog menni a saját
hazájába, legyen az EU-n belüli vagy EU-n kívüli állampolgár. Azok pedig, vélhetően ahogy
egyébként az I-IV. blokk építése is mutatta, akár itt is maradhatnak és letelepedhetnek,
nekik pedig egy másik döntéssel szándék és feladat, hogy létrehozzák azt a bővítéstvagy azt
a fejlesztést, amivel az egészségügyi ellátásuk biztosított.

Leber Ferenc: Mielőtt ez a történet teljesen túlbonyolódna és félrecsúszna, két dolgot
szeretne aláhúzni. itt ebben a döntésben az önkormányzat ma a beruházás egyik
objektumának a létesítéséhez egy eLőfettételt fog biztosítani. Nem érthető számára, hogy
miért kellene elgondolkodniuk azon, hogy még milyen információkat tudnak itt őszig
szerezni. Semmilyen új információt nem kell hogy szerezzen a képviselő-testület ezzel
kapcsolatban, hiszen Paks lakosságát ez az objektum egy módon fogja érinteni a
jövendőben, hogy kevesebb terhelés fog ugyanazokra az intézményekre terhelődni, hogy
ilyen szerencsétlen mondattal fogalmazza meg. Amit egyébként Paks város lakossága
igénybe vesz. Tehát itt gyakorLatilag egy olyan kiegészítő létesítménynek a beruházáshoz
kapcsolódó létesítésérőt van szó, amely az ott dolgozó nagy létszámú tömeget kiszolgálja,
és ez a tömeg nem fog Paks város jelenlegi intézményeiben megjelenni.



9

Heringes Anita: Ő kezdeményezne egy olyan egyeztetést, amit polgármester úr tud
megtenni helyettük a képviselő-testület névében, hogy a PIP KR-vet és akár Paks Il-vel
üljenek le, és azokra a kérdésekre, amikre most itt nem tudtak válaszokat kapni, amit
Horváth Zoltán is feltett kérdésként a finanszírozási kérdés és egyebek. Egy egyeztetést
hívjanak össze a testülettel, mert hogy Szerinte ez fontos és hosszútávú (sajnálja, hogy nem
érti képviselő társa). A terület átadást értik, hogy ezerről szól. Ennek vannak fo[yományai.
Ha átadják a területet, akkor elindul ez a projekt. Nyilván a terület átadással nincs neki
személy szerint problémája, mert valamit ki kell találjanak erre a megoldásra. Csak a
kérdéseiket nagyon jó lenne, ha fel tudnák tenni. Ha ezt polgármester ár tudja támogatni,
az megköszönik és ha egy ilyen egyeztetést össze lehetne hozni, az hosszútávon sokat
segítene.

Szabó P’ter: Természetesen mindig nagyon nyitott egy olyan jellegű megbeszélésre, amely
nyilvánvalóan előre viszi egyrészt a város fejlődését, másrészt a felek közötti
kapcsolattartást. Erre mindig sor is kerül. De ő azt gondolja, hogy ajelenlegi önkormányzati
rendszer az, hogy ők itt vannak képviselő-testületként és van egy állami cég, mondjuk a PIP
NKft. vagy egy Paks II. ami egy projekt cég, és velük ők, mint képviselő-testület üljenek le
tárgyalni, akármilyen rendszerességgel, vagy akármilyen egyeztetésre. Aminek most
jelenleg ő ezeket a felvetéseket ő nagyon jónak tartja képviselő asszony részéről, dehogy
semmilyen rendszert nem lát mögötte, semmilyen forgatókönyvet nem lát mögötte, ilyen
fe[vetésnek ez így jól hangzik. Persze tárgyaljanak a Paks Il-vel, PIP NKfL-vel meg
mindenkivel, meg a PTNM-mel, ez egyébként meg is történik, nyilván ennek vannak
hivatalos módszerei, hivatalos megkeresések kapcsán, történnek egyeztetések
folyamatosan, p1. egész nyáron is zajlott ez a folyamat és zajlik is már jópár éve. Ő azt
gondolja, hogy mindennek megvan a maga kerete. Ő azt gondolja, hogy a képviselő-testület
önmagában mint szerv, elég nehezen tud úgy működni, hogy mint tárgyaló fél a Paks Il-vel
vagy egy PIP NKft.-vel, erre márvolt példa a múltban, de az is egy inkább egy ilyen informális
jellegű megbeszélés és tárgyalás volt. Azt valamilyen szinten tudja támogatni, de azt, hogy
intézményes keretek között elég nehéznek és elég bonyoluttnak tartja.

Szántó Zoltán: Bocsánat csak kiegészítené polgármester úr válaszát. Merthogy akkor
valószínűleg az előbbiekből nem világlott ki teljesen. itt nem beszélnekterület átadásról. Ez
egy a PIP tulajdonában lévőterület, csupán ahhozjárulnak majd hozzá egy HÉSZ módosítási
eljárás után, ez most még egy közbenső döntés a HÉSZ módosításban, hogy ott a saját
területén egy egészségügyi ellátó központot tudjon létesíteni, ahhoz, hogy ezt az óriási
mértékű állami beruházást ki tudja szolgálni. Tehát terület átadásról nem beszélnek. Ez
nem önkormányzati tulajdonú terület. A másik kérdés pedig, hogy ki fogja ezt a jövőben
valamikor is finanszírozni vagy fenntartani, erre azt tudja mondani. Ugyanúgy, ahogy
bármelyik állami szereplő, akár a PIP Nkft. most építvalamilyen egységet, most ez akár lehet
egészségügyi, akár csak egy irodaház, az ugyanúgy a tulajdonában fog maradni, és annak
üzemeltetését a PIP Nkft. valamilyen konstrukcióban el kell hogy végezze. Tehát ezt a
későbbiekben sem Paks Város Önkormányzata fogja üzemeltetni. Ott majd fel fog merülni
az a kérdés, hogy egészségügyi központként működtesse-e tovább, lesz e annak értelme,
hogy úgy működteti tovább mondjuk az üzemorvosi feladatok ellátására, vagy pedig
funkciót fog váltani az építmény, de az továbbra is a PIP Kit. tulajdonában és
üzemeltetésében marad.



10

Horváth Zoltán: Hát egyik kérdésére köszöni, választ kapott. A másik kérdés végül is
szerinte azért Lett volna fontos, és azért is fontos, bogy milyen szintű ellátást fognak ott
végezni fekvőbeteg ellátástól vagy milyen szintigfogják otttudni megoldani a betegellátást.
Mert ott te~es egészében tudják ezt kezelni, mert akkor onnan csak ki kell vinni a beteget,
hosszabb távú ellátásra. És hogyha egy erőmű építése kapcsán nem csupán az van, hogy
megvágja a kezétvalaki és azt be kell kötni vagy van egy kéztörés. Hanem komolyabb belső
sérülések is adódhatnak ebből, tehát majdhogynem egy kórház jellegű rendszert kellene
kialakítani, mert onnantól kezdve, ha van egy nagyobb méretű baleset, akkor onnantól
kezdve vihetik ki az embereket bármelyik területre, ahol ezt képesek megoldani. Azért
kérdezte, hogy milyen szintig képzelték el ennek az egészségügyi centrumnak a felépülését.

Szabó Péter: Az előbb akkor valóban nem válaszolt. Szántó Zoltán alpolgármester úr már
nagyjából érintette, de Leber Ferenc alpolgármester úr is fogja majd érinteni. De azon a
szinten valóban igaza van képviselő úrnak abban, bogy egy ilyen építkezésen nem csak ilyen
karcolások keletkeznek, hanem nagyobb balesetek is előfordulhatnak, úgy ahogy ez annak
idején is már megtörtént. Addig a szintig fognak elmenni kb., amely már nem igényel
kórházi, komo[y kórházi ellátást, adott esetben helikopterrel vagy Pécsre, Szekszárdra,
Kalocsára fogják szá[lítani az olyan balesetet szenvedő betegeket, akiknek akár a belső
sérüléseik során, akár bármilyen olyan sérülésük van, amely már olyan jellegű kórházi
ellátást igényel.

Leber Ferenc Az hogy itt milyen szintű ellátás lesz és nagyon
remélik, hogy olyan szintű ellátás viszont lesz, hogy abban az esetben ha a súlyosság
mértéke már itt nem ellátható mértékű, akkor ez szintén nem Pakson fog kezelésre kerülni,
hanem távolabb, ahogy polgármester úr is mondta. Ebből a szempontbó[ ismételten azt
húzza alá, hogy egy olyan objektumnak az előfeltételének megteremtéséről van szó, amely
lehetne egy bármilyen üzemi objektum, ahogy egyébként alpolgármester úr előtte már
szintén mondta, nem releváns, hogy most egy egészségügyi intézményről van szó, mert azt
is mondhatná, hogy ez a beruházás belügye. Annak a lehetőségét teremtik meg, hogy az
övezeti átsorolás megtudjon történni, őket ez más szempontból nem érinti.

Barnabás István: Ugye, mint mondta, ez az egészségügy ez mindenki számára nagyon
fontos kérdés. Mindenki kíváncsi arra, hogy a saját településén, a saját lakóhelyén, milyen
egészségügyi ellátásban részesülhet, ha baj van, ha bajban van. Kaptak most egy telepítési
tanulmánytervet, ami nem arról szól, hogy miért kell ebben a stratégiai fontosságú
kérdésben ezt meg ezt meg ezt a döntést meghozni, nem ezt a kérdést támasztja alá
érvekkel vagy ebből a kérdésből fakadó egyéb kérdésekre ad válaszokat, hanem ez arról
szól, hogy milyen övezeti besorolások átsorolások kellenek, milyen energia ellátási
lehetőségek vannak ott stb. Tehát ez egy kifejezetten építési jellegű anyag. Mondta
polgármester úr, hogy 1,5 éve zajlanak ez ügyben a tárgyalások az önkormányzat, az állam
vagy a beruházó szakszervei között. Nyilvánvalóan ezekről a tárgyalásokról sok
jegyzőkönyv, feljegyzés, akármi tanulmányterv, lehet ezeknekvolt előterjesztése, tehát egy
csomó anyag van, áll rendelkezésre ez ügyben, amik az ő kérdéseikre lehet, hogy választ
adna. Ezeket nem tették lehetővé, hogy ők megismerjék. Kaptak három nappal a rendkívüli
testületi ülés előtt egy telepítési tanulmánytervet, nem volt lehetőség semmiféle



egyeztetésre, vitára, megbeszélésre. Még bizottsági ülések sem voltak, mert ez egy
rendkívüli testületi ülés és azt várják el tőlük, hogy felelősen döntsenek egy Ilyen fontos
stratégiai kérdésben. Hát ez nem. Nem. Akkor azt tudja mondani, hogy ő most nem tud
dönteni és nem tudja ehhez a szavazatát adni. A legjobb szándéka ellenére sem, hiszen nem
tudja, hogy miről van szó pontosan, nincs az információk birtokában.

Szabó Páter: Amikor a hozzászólását kezdte, akkor már kezdett örülni annak, hogy végre
visszatérhetnek az előterjesztés lényegéhez. Mert valóban ez az előterjesztés arról szól, ami
ittszerepel. Ez az előterjesztés több mintlü-SO oldalban van alátámasztva azzal, hogy miért
szeretné a PIP NKft. átsorolni ezt a területet és miért nyújtott be módosítási kérelmet, hogy
a helyi építési szabályzatot módosítsák. Ez az előterjesztés nem a jövőbeni egészségügyi
ellátásról szól, nem arról szól ez az előterjesztés, hogy a leendő egészségügyi központban
milyen ellátásban fognak részesülni, milyen szikét fognak használni és hogy kik fognak ott
részt venni. Hanem ez az előterjesztés arról szól, hogy a PIP Nkft. kérelmet nyújtott be, hogy
a helyi építési szabályzatot módosítsák annak érdekében, hogy itt egy egészségügyi
központ jöjjön létre. Tehát arról kellene most a képviselő-testületnek dönteni, hogy
hozzájárul-e ehhez a telepítési tanulmánytervhez a majdan itt létrejövő egészségügyi
központ érdekében vagy sem. Hangsúlyozza még egyszer, egy kicsit eltértek az
előterjesztéstől, amit sajnál, mert nem erről szól, nem a jövőbeni egészségügyi ellátásáról
szól Paksnak, hanem egy egészen másról. Úgyhogy már azon gondolkodott, hogy
figyelmezteti is a tisztelt képviselőket, hogy maradjanak a napirendnél, az előterjesztés
témájánál és próbáljanak meg erről diskurzust folytatni. Ezt most megteszi. Azon
hozzászólásokat várja az elkövetkezendőkben, amik kimondottan erre a telepítési
tanulmánytervre vonatkoznak. Azt pedig nagy tisztelettel köszöni a kérdéseket. Azt
gondolja, hogy a kérdésekre igencsak kimerítő választ sikerült kapniuk a tisztelt képviselő
társainak. Ő azt gondolja, hogy már csak az alapján is és az előterjesztés alapján is átgondolt
döntést lehet hozni.

További kárdás, hozzászólás nem hangzott eL

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a hatórozatijavaslatot — 10 igen, 1 tartózkodás szavazattal — elfogadta ás
az alábbi határozatot hozta:

Paks Város Önkormányzata Kápviselő-testütetánek
185/2021. (VIII. 02.) határozata

a PIP Nonprofit Kft által benyújtott Telepítási Tanulmányterv elfogadásáról
(Egászságügyi Központ)

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja az 1. számú melléklet szerinti - az
Egészségügyi Központ elhelyezésével kapcsolatos - Telepítési Tanulmánytervet.

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a tervezési munkát indítsa el.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal
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3. 2021.évi közbeszerzési teni módosítása
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás:

Barnabás István: Az eredeti közbeszerzési tervet polgármester úr még egy személyben
fogadta el. Abba nem volt semmiféle belelátásuk, semmiféle beleszólásuk. Ez annak a
módosítása. Az kitűnik abból a táblázatból, ami az előterjesztés része, ahol ott fel vannak
címszavakban sorolva az egyes projektek, Illetve a választott közbeszerzési eljárás fajtája.
Hogy az építési beruházásoknak a legalább 90 %-át a Kbt. 115. 5-a szerint óhajtja
polgármester úr lebonyolíttatni. Ugye ez a 115. 5 ez a nagy találmánya a jelenlegi
kormánynak, illetve a jogszabályalkotó parlamentnek, hogy ezt nyílt eljárásnak hívják,
amikor ez egy abszolút nem nyílt eljárás, hiszen meg kell hívni legalább 3. a feladat
ellátására alkalmasnak tűnő ajánlattevőt. És hirdetményt sem kell csak utólag
megjelentetni az egészről. Ez minden csak nem nyílt eljárás. A nyílt eljárás az a 112. 5-nak a
különböző hirdetmény fajtákkal meghirdetett eljárásai. Tehát ez egy olyan eljárás típus,
amelyben gyakorlatilag a polgármester úr egy személyben választhatja ki az ajánlattevőket.
Illetve, hogy ehhez még hozzá kell tenni, hogy a közbeszerzési szabályzatuk pedig olyan,
hogy erre abszolút módjában áll a polgármester úrnak ezt tenni, senkinek és semmilyen
szervnek nem tartozik róla beszámolással. Sea döntéséről, hogy ki nyeri, az adott eljárást,
se arról a döntéséről, hogy kit kér fel ajánlattevőnek. Tehát az ő kérdése azaz, hogy miért a
115. 5 szerinti eljárásokat képzelnek el? Gyakorlatilag az összes építési beruházásukkal
kapcsolatosan.

Szabó Péter: Köszöni szépen egyrészt a véleménynyilvánítást, amit mártöbbször hallottak
képviselő úr részéről ezt a demagóg vélemény nyilvánításokat. A kérdésére viszont szívesen
választ adnak, kérné Misóczki Anikó osztályvezető asszonyt. Az utolsó kérdését, mert az
elejét azt az írói munkásságának tudja be.

Misóczki Anikó: A közbeszerzési szabályzatuk, elvileg, ha jól emlékszik 2004-ben lett
létrehozva, azóta ugyanaz az alapelvei, azóta ezt a közbeszerzési eljárásrendet használják.
És amúgy meg a jogszabály lehetőséget ad, hogy az értékhatárok alapján ezt az
eljárásrendet válasszák ki, elvileg ez a leg logikusabb. Amúgy az nem igaz, hogy nem jelenik
meg nyilvánosan, az igaz, hogy hirdetmény nem jelenik meg róla, de ha valaki felmegy az
EKR-be és beírja, hogy Paks Város Önkormányzata, akkor az önkormányzat összes
közbeszerzése látható bárki számára. Tehát függetlenül attól, hogy hirdetményt nem
kötelező feladniuk, de az EKR rendszer az önkormányzat valamennyi közbeszerzését
megjeleníti.

Barnabás István (bekiabált): Ajánlatot is tud tenni?

Misóczki Anikó: Ajánlatot az tud tenni, aki az eljárásban meghívásra került. A kérdés azvolt,
hogy nem jelenik meg. Megjelenik, ottvan.
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Szabó Páter: Egyébként öt ajánlattevőt, nem csak hármat kell meghívni, még ennyivel
szeretné kiegészíteni a képviselő úrnak a véleményét, hogy az nem három, hanem öt. De hát
ez részletkérdés.

Horváth Zoltán: Ő egy kérdésttenne fel igazából. Nem látta az Üzemi konyhának, úgytudja,
üzemi konyha pátyáztatása is folyik, hogy ezzel kapcsolatosan nem látta a pályázati kiírást.
Vagy nincsen? Vagy csak szóbeszéd tárgyát képezi, hogy üzemi konyha pályáztatása van.

Szabó Páter: Milyen üzemi konyha?

Horváth Zoltán: Iskolai.

Misóczki Anikó: Gyermekétkeztetésnek a beszerzési eljárása volt. Ezt beszerzési eljárás
keretében folytatták le. Ugye itt három ajánlat. Az óvodákat azokat nem 6k finanszírozzák,
csak az iskolai étkeztetésben vesznek részt. És az óvodák önállóan szerzik be, a két óvodai
intézmény a gyermekétkeztetést. Nem üzemi konyha, hanem gyermekétkeztetésre volt
beszerzés.

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a határozatijavaslatot — 7 igen, 4 nem szavazattal — elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testületének
186/2021. (VIII. 2.) határozata

Paks Város Önkormányzata 2021. évi közbeszerzési tervének módosításáról

Paks Város Önkormányzata képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi közbeszerzési
tervének 2. sz. módosítását elfogadja.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

4. Mancsos Segítőtársaink Terápiás Állatok ás Oktatási Alapítvány támogatásának
jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a ható rozatijavaslatot — egyhangúlag, .11 igen szavazattal — elfogadta ás
az alábbi határozatot hozta:



14

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testületének
187/2021.(VIII. 2.) határozata

a Mancsos Segítőtársaink Terápiás ÁLlatok és Oktatási ALapítvány támogatásának
jóváhagyásáról

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről
és a végrehajtás rendjéről szóló 7/2021. (II. 11.) önkormányzati rendelete 24. ~-ában
meghatározott forrás terhére 500.000 forint összegű támogatást nyújt a Mancsos
Segítőtársaink Terápiás Állatok és Oktatási Alapítvány részére, támogatás! szerződés
alapján. A támogatás célja az alapítvány által szervezett gyermektábor megvalósítása.

FeleLős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

5. Döntés a Táncsics parkban Székelykapu emlékmű elhelyezéséről
Előadó: Szabó Péter polgármester

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás:

HerinEesAnita: Ő természetesen minden olyan kezdeményezésttámogat, ami kisebbséget
vagy határon túli magyarokat érintő dolog, mert ez szerinte egy fontos érzelmi kérdés, hogy
az embernek legyen egy olyan pont, ahol kötődni tud. Azt az egyet nem tudja, hogy a
molinók környéke az a legmegfelelőbb helye-e erre. Hiszen a molinók ott fognak állni a
háttérben éppen valaki van rajta, egy rendezvény van rajta. Elveszi a figyelmet róla. Ő nem
biztos benne, hogy ez a Legmegfelelőbb hely, főleg hogyha tényleg azok számára, akik
érzelmileg kötődnek ehhez a kapuhoz, azok odamennek. Nem biztos, hogy a Leg
megfelelőbb megoldás ez a helyszín. Szerinte még azon gondolkozni érdemes lenne, hogy
találjanak egy méltóbb helyet erre. Ahol ténylegesen az emberek oda tudnak menni és nem
egy molin6 mellett áll. Valahogy neki a kettő olyan furcsán mutat egymás mellett.

Szántó Zoltán: Az Erdélyi Magyarok Tolna Megyei Egyesülete kérte, hogy ennek lehetőleg
ott biztosítson az önkormányzat helyet. Ők maguk is, főépítész asszony is, a Műszaki Osztály
és a turisztikai, városmarketing és kommunikációs csoport is kint volt a helyszínen. Ahol
egyeztettek a közművekről, tájolásról és sok egyéb kérdéskörről. És a településképi
vélemény is ezt erősíti meg, hogy ott megfelelő helyen van és nem fogja zavarni a molinó a
Székelykapu emlékművet.

További kérdés, hozzászóLás nem hangzott eL.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviseló’-testület a határozati javaslatot — 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal — elfogadta ás
az alábbi határozatot hozta:
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Paks Város Önkormányzata Képviselő-testületének
1B8/2021.(VIll. 2.) határozata

Döntés a Táncsics parkban Székelykapu emlékmű elhelyezéséről

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Erdélyi Magyarok Tolna Megyei
Közhasznú Egyesülete által javasolt »Döntés Székelykapu emlékmű (paksi 3502 hrsz.
alatt felvett, természetben 7030 Paks, Táncsics parkban) elhelyezéséről” tárgyú
előterjesztésben foglaltakkal egyetért, az ingatlanon történő felállításához hozzájárul.

2. Felhatalmazza a polgármestert a Székelykapu emlékmű elhelyezésével kapcsolatos
nyilatkozatok megtételére, szerződések megkötésére.

Felelős: Szabó Péter polgármester
Határidő: azonnal

Szabó Páter: Megállapítja, hogy a képviselő testület a napirend anyagát megtárgyalta,
megköszöni a munkát és az ülést 12:04 órakor bezárja.
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